
Kadencja 2018-2023 

P R O T O K Ó Ł  Nr  XXXIV/2021 

z  sesji Rady Gminy Główczyce 

z dnia 25 listopada 2021r. 

…………………………………………………………………………………………………... 

Ad.1 Sprawy regulaminowe 

 

Ad.1.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Kwiatkowski przypominał, że sesja jest utrwalana i 

transmitowana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja jest dostępna w 

sieci Internet, natomiast nagrania z sesji w biuletynie informacji publicznej i na stronie 

internetowej Gminy. Każdy kto uczestniczy w sesji Rady Gminy wyraża zgodę na 

przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych.  

P. Przewodniczący przypomniał również o konieczności zachowania reżimów sanitarnych. 

Następnie otworzył XXXIV sesję Rady Gminy Główczyce o godz. 11:00.  

 

Powitał radnych, Wójta Gminy P. Danutę May, Z-cę Wójta P. Rafała Teterkę, Sekretarza 

Gminy P. Joannę Lipczyńską, Skarbnika Gminy P. Mariolę Barna oraz Radcę Prawnego  

 P. Małgorzatę Ejsmont. Przewodniczący powitał również zaproszonego przedstawiciela ZDP  

Głównego inż. Pawła Bojkowskiego, sołtysów oraz wszystkich przybyłych na dzisiejszą sesję 

i oglądających transmisję. Stwierdził prawomocność obrad, gdyż na 15 ustawowy skład Rady 

w sesji uczestniczyło 11 radnych. Radni dodatkowo potwierdzili udział w sesji w systemie 

głosowania. 

 
Ad.1.2 Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

P. Przewodniczący na wniosek P. Wójt wniósł o zdjęcie z porządku obrad następujące 

projekty uchwał: 

1) w sprawie określenia przepisów porządkowych w gminnym regularnym przewozie 

osób, 

2) w sprawie ustalenia cen maksymalnych i określenia sposobu ustalenia wysokości opłat 

dodatkowych za usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym o 

charakterze użyteczności publicznej na terenie Gminy Główczyce. 

P. Przewodniczący zaproponował również zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie ustalenia wysokości i zasad przyznawania diet dla Radnych Rady Gminy Główczyce. 

 

Zmiana w porządku obrad została przyjęta jednogłośnie przez radnych poprzez głosowanie za 

podniesieniem ręki. Przyjęty porządek po zmianach prezentuje się następująco: 

 

1. Sprawy regulaminowe 

  1)  otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

  2)  zatwierdzenie  porządku obrad, 

  3)  powołanie  sekretarza obrad, 

  4) przyjęcie protokołu  z poprzedniej   sesji. 

2. Informacja  o działalności Wójta  Gminy w okresie międzysesyjnym. 



3. Informacja z realizacji remontów i inwestycji na drogach gminnych, powiatowych oraz 

wojewódzkich w 2021 roku wraz z planem inwestycji na rok 2022. 

4. Podjęcie  uchwał: 

1) w sprawie ustalenia na obszarze Gminy stawki opłaty targowej oraz zasad jej poboru 

w 2022 roku, 

2) w sprawie ustalenia na obszarze Gminy stawek podatku od nieruchomości oraz 

zwolnienia od tego podatku w 2022 roku, 

3) w sprawie ustalenia na obszarze Gminy stawek podatku od środków transportowych 

oraz zwolnień od tego podatku w 2022 roku, 

4) zmieniająca uchwałę Nr XXIV/212/20 Rady Gminy Główczyce z dnia 17 grudnia 

2020 r. w sprawie zawarcia umowy z Powiatem Słupskim na realizację zadania pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1179G polegająca na wykonaniu chodników w 

miejscowościach Dargoleza i Pobłocie wraz z odwodnieniem” 

5) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na organizowanie 

publicznego transportu zbiorowego, 

6) w sprawie wyrażenie zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej na rzecz 

użytkowania wieczystego, 

7)  w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (Wolinia), 

8)  w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (ul. Ogrodowa w 

Główczycach), 

9)  w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Główczyce, 

10)  w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody dla drzewa gatunku dąb szypułkowy , 

11)  w sprawie uzgodnienia prac wykonywanych na potrzeby ochrony przyrody w obrębie 

użytków ekologicznych, 

12)  w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Główczyce, 

13)  w sprawie ustalenia wysokości i zasad przyznawania diet dla radnych Rady Gminy 

Główczyce, 

14)  w sprawie zmiany w budżecie gminy Główczyce na 2021 rok, 

15)  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

5. Informacja dotycząca  interpelacji i zapytań.                                                                                      

6. Informacje,  wnioski  i  oświadczenia.                                                                                                 

7. Zamknięcie sesji Rady Gminy.    

 

Ad.1.3 Powołanie sekretarza obrad 
 

Na sekretarza obrad w wyniku głosowania Radny Mariusz Dyś wybrany został  jednogłośnie  

11 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących”. 

 

Ad.1.4 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty bez uwag i zmian. 

 

Ad.2 Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

 

P. Wójt przedstawiła informację ze swojej działalności w okresie międzysesyjnym, która 

obejmował okres od 02.11.2021 r. do 24.11.2021 r. 

 

W tym okresie P. Wójt: 

- uczestniczyła w konwencie wójtów i burmistrzów, który odbył się w Starostwie 

Powiatowym w Słupsku, 



- uczestniczyła w naradzie z dyrektorami jednostek oświatowych, na którym prócz spraw 

organizacyjnych, przedmiotem spotkań były również osiągnięcia ministerialne do których 

przystąpiły nasze szkoły, a są to: „Aktywna tablica”, „Poznaj Polskę” i „Laboratorium 

przyszłości”. Ponadto omówiony był temat organizacji wigilii o zasięgu lokalnym ze względu 

na aktualną sytuację pandemiczną, 

- wzięła udział w spotkaniu z kierownikami OPS, ŚDS oraz GOK (głównym tematem spotkań 

były budżety, remonty, planowane i realizowane inwestycję oraz organizowanie spotkań dla 

seniorów), 

- podpisała 5 aktów notarialnych, 

- spotkała się z przedstawicielem wykonywanej inwestycji przy ul. Szkolej (boisko wraz z 

siłownią i zagospodarowaniem terenu), 

- wzięła udział w posiedzeniu zdawczo-wyborczym gminnego związku OSP RP podczas 

którego P. Wójt obdarowano zaufaniem i po raz kolejny powierzono pełnienie funkcji Prezesa 

Gminnego OSP, 

- spotkała się z wykonawcami remontu przy ul. Podgórnej (zakończenie remontu 

przewidziane jest na dn. 15 grudnia), 

- spotkanie z lokalnym przedsiębiorcą, który podjął się rozbiórki przystanku (pracę rozpoczną 

się w grudniu po uzyskaniu pozwolenia na rozbiórkę), 

- podjęła bezpośrednie działania wyjeżdżając do Dyrekcji Wód Polskich w Gdańsku wraz z 

pracownikiem merytorycznym w związku z bardzo długim procedowaniem inwestycji 

„Kajakiem przez pomorze”, 

- wzięła udział w mszy św. za ojczyznę oraz w uroczystości z okazji Święta Niepodległości 

zorganizowanego przez GOK, 

- odbyła kilka indywidualnych spotkań z mieszkańcami Gminy (głównym tematem spotkań 

były problemy mieszkaniowe), 

- uczestniczenie w posiedzeniu Komisji Finansowej oraz Komisji Wspólnej Rady Gminy 

podczas którego odbyło się również spotkanie z przedstawicielką podmiotu zainteresowanego 

świadczeniem usług medycznych na bazie nowego ośrodka, 

- wraz z P. Skarbnik i P. Sekretarz uczestniczyła w prezentacji protokołu z audytu jaki był 

przeprowadzony zgodnie z planem na 2021 r. (audytem było objęte stanowisko do spraw 

gospodarki nieruchomościami, 

- w związku z wnioskiem o renegocjację warunków umowy na budowę kanalizacji w 

miejscowościach Wolinia, Cecenowo odbyło się spotkanie z wnioskodawcą i z wykonawcą 

inwestycji (wzrost cen usług i materiałów), 

- uczestniczyła w I posiedzeniu związku powiatowo-gminnego w Starostwie Powiatowym w 

Słupsku, 

- spotkała się z pracownikami Środowiskowego Domu Samopomocy w Rumsku oraz z 

pracownikami Ośrodka Pomocy Społecznej z okazji dnia pracownika socjalnego, 

- krótki wywiad dla Radia Gdańsk, którego tematem były inwestycje dotyczące  

Oś. Główczyce, ul. Na Wzgórzu oraz przebudowa 8 dróg gminnych w ramach programu 

„Polski Ład”, 

- spotkała się z lokalnym przedsiębiorcą, ponieważ wyraził zainteresowanie tematem energii 

odnawialnej 

 

  

 

 

 

 



Ad.3 Informacja z realizacji remontów i inwestycji na drogach gminnych, powiatowych 

oraz wojewódzkich w 2021 roku wraz z planem inwestycji na rok 2022. 

P. Przewodniczący Arkadiusz Kwiatkowski przekazuje głos Głównemu Inżynierowi ZDP  

P. Pawłowi Bojkowskiemu w celu przedstawienia informacji z realizacji remontów i 

inwestycji na drogach powiatowych na terenie Gminy Główczyce.  

Gł. Inż. P. Paweł Bojkowski powiedział, że w tym roku na terenie Gminy Główczyce głównie 

przeprowadzano prace utrzymujące przejezdność dróg w celu zapewnienia bezpieczeństwa 

mieszkańcom. Remontowaliśmy pobocza, remontowaliśmy ubytki w jezdni. Wycinaliśmy 

zakrzaczenia oraz drzewa na przy jezdniach dróg powiatowych i są to główne działania które 

przeprowadzaliśmy. Jest to przede wszystkim ukończenie dokumentacji projektowej 

przebudowy drogi na odcinku Damnica – Główczyce. Dokumentacja jest opracowywana już 

od zeszłego roku. Mam nadzieję, że ukończymy ją w terminie wiosennym i wtedy będziemy 

już gotowi do tego aby tę inwestycję rozpocząć i przeprowadzić do 2024 roku. W zeszłym 

tygodniu podpisaliśmy umowę z wykonawcą dokumentacji projektowej drogi powiatowej na 

odcinku Główczyce – Izbica.  

W planach inwestycyjnych jest też wykonanie odcinków trasy R-10 na terenie Gminy 

Główczyce  i to będzie w latach 2022-23, są tam różne zadania i mniejsze, dłuższe odcinki tej 

trasy, ale też przyczynia się do poprawy bezpieczeństwa ruchu, zwłaszcza sprzyja też 

rozwojowi Gminy w kierunku turystycznym. Jesteśmy też przygotowani do zimowego 

utrzymania naszych dróg na terenie Gminy. Ogłosiliśmy ostatnie postępowania przetargowe, 

jesteśmy zabezpieczeni materiałowo, więc mam nadzieję, że tutaj też spełnimy oczekiwania 

społeczeństwa w tym zakresie. 

Po wypowiedzi odnośnie dróg powiatowych Radny P. Michał Matkowski musiał opuścić 

obrady w związku z czym, na sali obrad pozostało 10 radnych. 

Następnie P. Wójt odniosła się do wypowiedzi Gł. Inż. P. Pawła Bojkowskiego, poczym 

przedstawiła informację z realizacji remontów i inwestycji na drogach gminnych. 

Po zakończeniu wypowiedzi przez Panią Wójt, Przewodniczący P. Arkadiusz Kwiatkowski 

przedstawił informację nadesłaną przez Zarząd Dróg Wojewódzkich w Gdańsku. – 

informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

P. Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy, nadmieniając iż w tej części Sesji będzie 

uczestniczyło 10 radnych. 

Ad. 4 Podjęcie uchwał: 

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, iż wszystkie projekty uchwał analizowane były na 

posiedzeniu Komisji Wspólnej. Następnie otworzył podpunkt 1 i głosu udzielił Pani Wójt, 

która przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia na obszarze Gminy stawki opłaty 

targowej oraz zasad jej poboru w 2022 roku. 

4.1 Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Kwiatkowski przeprowadził głosowanie imienne. W 

wyniku głosowania uchwałę w sprawie ustalenia na obszarze Gminy stawki opłaty 



targowej oraz zasad jej poboru w 2022 roku, Rada Gminy przyjęła jednogłośnie 10 

głosami „za” przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących się” – protokół głosowania 

imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała została opatrzona Nr XXXIV/278/21 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

4.2 P. Przewodniczący ponownie udzielił głosu P. Wójt w celu przedstawienia projektu 

uchwały w sprawie ustalenia na obszarze Gminy stawek podatku od nieruchomości oraz 

zwolnienia od tego podatku w 2022 roku. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Kwiatkowski przeprowadził głosowanie imienne. W 

wyniku głosowania uchwałę w sprawie ustalenia na obszarze Gminy stawek podatku od 

nieruchomości oraz zwolnienia od tego podatku w 2022 roku, Rada Gminy przyjęła  

7 głosami „za” przy 1 „przeciwnych” i 2 „wstrzymujących się” – protokół głosowania 

imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała została opatrzona Nr XXXIV/279/21 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

4.3 Projekt uchwały w sprawie ustalenia na obszarze Gminy stawek podatku od środków 

transportowych oraz zwolnień od tego podatku w 2022 roku przedstawiła ponownie  

P. Wójt. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Kwiatkowski przeprowadził głosowanie imienne. W 

wyniku głosowania uchwałę w sprawie ustalenia na obszarze Gminy stawek podatku od 

środków transportowych oraz zwolnień od tego podatku w 2022 roku, Rada Gminy 

przyjęła 8 głosami „za” przy 0 „przeciwnych” i 2 „wstrzymujących się” – protokół 

głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała została opatrzona Nr XXXIV/280/21 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

4.4 Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXIV/212/21 Rady Gminy Główczyce z 

dnia 17 grudnia 2020 r. w sprawie zawarcia umowy z Powiatem Słupskim na realizację 

zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1179G polegająca na wykonaniu 

chodników w miejscowościach Dargoleza i Pobłocie wraz z odwodnieniem” również 

przedstawiła P. Wójt. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Kwiatkowski przeprowadził głosowanie imienne. W 

wyniku głosowania uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XXIV/212/21 Rady Gminy 

Główczyce z dnia 17 grudnia 2020 r. w sprawie zawarcia umowy z Powiatem Słupskim 

na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1179G polegająca na 

wykonaniu chodników w miejscowościach Dargoleza i Pobłocie wraz z odwodnieniem”, 

Rada Gminy przyjęła jednogłośnie 10 głosami „za” przy 0 „przeciwnych” i  

0 „wstrzymujących się” – protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała została opatrzona Nr XXXIV/281/21 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

4.5 P. Przewodniczący udzielił głosu P. Zastępcy Wójta w celu przedstawienia projektu 

uchwały w sprawie udzielenia Pomocy Finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

organizowanie publicznego transportu zbiorowego. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Kwiatkowski przeprowadził głosowanie imienne. W 

wyniku głosowania uchwałę w sprawie udzielenia Pomocy Finansowej Powiatowi 



Słupskiemu na organizowanie publicznego transportu zbiorowego, Rada Gminy przyjęła 

jednogłośnie 10 głosami „za” przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących się” – protokół 

głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała została opatrzona Nr XXXIV/282/21 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

4.6 P. Przewodniczący udzielił głosu P. Wójt w celu przedstawienia projektu uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej na rzecz użytkowania 

wieczystego. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Kwiatkowski przeprowadził głosowanie imienne. W 

wyniku głosowania uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej na rzecz użytkowania wieczystego, Rada Gminy przyjęła jednogłośnie  

10 głosami „za” przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących się” – protokół głosowania 

imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała została opatrzona Nr XXXIV/283/21 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

4.7 P. Przewodniczący ponownie udzielił głosu P. Wójt w celu przedstawienia projektu 

uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Kwiatkowski przeprowadził głosowanie imienne. W 

wyniku głosowania uchwałę w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych, Rada 

Gminy przyjęła jednogłośnie 10 głosami „za” przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących się” 

– protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała została opatrzona Nr XXXIV/284/21 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

4.8 P. Przewodniczący ponownie udzielił głosu P. Wójt w celu przedstawienia projektu 

uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Kwiatkowski przeprowadził głosowanie imienne. W 

wyniku głosowania uchwałę w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych, Rada 

Gminy przyjęła jednogłośnie 10 głosami „za” przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących się” 

– protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała została opatrzona Nr XXXIV/285/21 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

4.9 P. Przewodniczący ponownie udzielił głosu P. Wójt w celu przedstawienia projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 

Główczyce. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Kwiatkowski przeprowadził głosowanie imienne. W 

wyniku głosowania uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na 

rzecz Gminy Główczyce, Rada Gminy przyjęła jednogłośnie 10 głosami „za” przy 0 

„przeciwnych” i 0 „wstrzymujących się” – protokół głosowania imiennego stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

Uchwała została opatrzona Nr XXXIV/286/21 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przed podjęciem uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody dla drzewa 

gatunku dąb szypułkowy przybył radny P. Michał Matkowski, który dołączył do 

głosowania. (w tym momencie udział w głosowaniu bierze 11 radnych) 

 

4.10 P. Przewodniczący udzielił głosu P. Wójt w celu przedstawienia projektu uchwały w 

sprawie zniesienia formy ochrony przyrody dla drzewa gatunku dąb szypułkowy. 



 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Kwiatkowski przeprowadził głosowanie imienne. W 

wyniku głosowania uchwałę w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody dla drzewa 

gatunku dąb szypułkowy, Rada Gminy przyjęła jednogłośnie 11 głosami „za” przy 0 

„przeciwnych” i 0 „wstrzymujących się” – protokół głosowania imiennego stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

Uchwała została opatrzona Nr XXXIV/287/21 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

4.11 P. Przewodniczący udzielił głosu P. Wójt w celu przedstawienia projektu uchwały w 

sprawie uzgodnienia prac wykonywanych na potrzeby ochrony przyrody w obrębie 

użytków ekologicznych. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Kwiatkowski przeprowadził głosowanie imienne. W 

wyniku głosowania uchwałę w sprawie uzgodnienia prac wykonywanych na potrzeby 

ochrony przyrody w obrębie użytków ekologicznych, Rada Gminy przyjęła jednogłośnie 

11 głosami „za” przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących się” – protokół głosowania 

imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała została opatrzona Nr XXXIV/288/21 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

4.12 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójt Gminy Główczyce 

przedstawił P. Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Kwiatkowski. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Kwiatkowski przeprowadził głosowanie imienne. W 

wyniku głosowania uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójt Gminy Główczyce, 

Rada Gminy przyjęła jednogłośnie 11 głosami „za” przy 0 „przeciwnych” i 0 

„wstrzymujących się” – protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała została opatrzona Nr XXXIV/289/21 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

4.12 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójt Gminy Główczyce 

przedstawił P. Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Kwiatkowski. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Kwiatkowski przeprowadził głosowanie imienne. W 

wyniku głosowania uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójt Gminy Główczyce, 

Rada Gminy przyjęła jednogłośnie 11 głosami „za” przy 0 „przeciwnych” i 0 

„wstrzymujących się” – protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała została opatrzona Nr XXXIV/289/21 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

7.13 Skarbnik P. Mariola Barna przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie 

zmiany w Budżecie Gminy na rok 2021 r. 
P. Wójt zwróciła się z prośbą do Radnych o przyjęcie autopoprawki, następnie                        

P. Przewodniczący przeprowadził głosowanie za podniesieniem ręki w wyniku, którego 

autopoprawkę przyjęto jednogłośnie 11 głosami „za”, przy 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących”. 

 

Następnie P. Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy 

na 2021 r. 

 



P. Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie imienne. W wyniku głosowania uchwałę 

w sprawie zmiany w budżecie Gminy na 2021 r. Rada Gminy przyjęła jednogłośnie  

11 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących” - protokół głosowania 

imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała została opatrzona Nr XXXIV/290/21 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

7.14 Skarbnik P. Mariola Barna przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Główczyce. 

P. Wójt zwróciła się z prośbą do Radnych o przyjęcie autopoprawki, następnie                        

P. Przewodniczący przeprowadził głosowanie za podniesieniem ręki w wyniku, którego 

autopoprawkę przyjęto jednogłośnie 11 głosami „za”, przy 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących”. 

 

Następnie P. Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Główczyce. 

 

P. Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie imienne. W wyniku głosowania uchwałę 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Główczyce Rada Gminy 

przyjęła jednogłośnie 11 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących” - protokół 

głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała została opatrzona Nr XXXIV/291/21 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.5 Informacja dotycząca interpelacji i zapytań. 

Radny P. Mariusz Dyś złożył interpelację odnośnie naprawy drogi gminnej na odcinku  

Podole Wielkie-Będzimierz. Następnie Radny zapytał co się dzieje z programem dotyczącym 

folii rolniczych, ponieważ mieliśmy skorzystać z dotacji. Dodatkowo w imieniu sołtysa z 

Dargolezy radny P. Mariusz Dyś poprosił o wycinkę drzewa w miejscowości Przebędowo, 

ponieważ drzewo jest pochylone w kierunku jezdni. 

Radna P. Marianna Kwiatkowska zapytała, czy jest już projekt na nowy przystanek w 

Główczycach i czy przy rozbiórce przystanku jest przewidziana naprawa chodnika. Następnie 

Radna zapytała, czy orynnowanie przy budynku na ul. Dworcowej będzie naprawione. 

Radna P. Jagoda Sidor ponowiła zapytanie w sprawie rozważenia zamontowania paczkomatu 

z możliwością e-urzędu w Pobłociu. 

Radny P. Michał Matkowski powiedział, zapytał czy jesteśmy projektowo przygotowani na 

drugi etap ,,Polskiego Ładu”. 

Pani Wójt odnosząc się do każdego z osobna udzieliła odpowiedzi na powyższe 

interpelacje i zapytania. 

 

Ad. 6 Informacje, wnioski i oświadczenia. 

P. Przewodniczący Rady Gminy przedstawił pismo zawierające wyniki analizy oświadczeń 

majątkowych, które wpłynęło dn.  08.11.2021 r. z Urzędu Skarbowego. 



Następnie P. Przewodniczący celem rozpatrzenia przekazał petycję mieszkanki Główczyc 

Przewodniczącemu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji P. Michałowi Matkowskiemu. Petycja 

dotyczy remontu drogi łączącej Rzuski Las z miejscowością Rzuszcze. 

 

Sołtys miejscowości Stowięcina P. Henryk Pietrzyk zapytał o budowę ogrodzenia w 

Stowięcinie koło placu zabaw i chodnika. 

Sołtys miejscowości Główczyce P. Marianna Karczewska złożyła skargę w imieniu 

mieszkanki Główczyc odnośnie ośrodka zdrowia w Główczycach, ponieważ w jednym dniu 

próbowała połączyć się z ośrodkiem 67 razy i nikt nie odbierał. 

Sołtys miejscowości Pobłocie P. Zbigniew Kitowski , zapytał czy na spotkaniu które P. Wójt 

odbyła z Wodami Polskimi była poruszana sprawa pogłębienia rzeki Łeby. 

Radny P. Krzysztof Rybak poprosił o puszczenie równiarki z Żoruchowa do Zgojewa, 

ponieważ droga jest tragiczna. Następnie radny zapytał na jakim etapie jest wiata, która ma 

stanąć w Żoruchowie. 

Radny P. Mariusz Dyś zapytał, czy odnośnie ,,Polskiego Ładu” trzecim wnioskiem ma być 

budowa szkoły w Główczycach z całym kompleksem. 

Radna P. Marianna Kwiatkowska poprosiła o przekazanie daty otwarcia boiska w 

Główczycach. 

Pani Wójt odnosząc się do każdego z osobna udzieliła odpowiedzi na powyższe 

interpelacje i zapytania. 

 

 

Ad.7 Zamknięcie sesji Rady Gminy. 

 

P. Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany. Podziękował wszystkim 

za udział w sesji i zamknął obrady XXXIV sesji Rady Gminy Główczyce o godzinie 13:55. 

 

 Całościowy zapis obrad znajduje się pod adresem: ug.glowczyce.ibip.pl 

                                                                                  

                                                                                                       

 

                                                                                                       Przewodniczący Rady Gminy 

                        Arkadiusz Kwiatkowski   

  Protokołowała: 

  Nikola Piętnik 

 


